
استان فارس 
لارستان

در بازدید معاون وزارت راه و شهرسازی از پروژه های در حال 
احداث راه سازی لارستان؛

فرماندار ویژه لارستان خواستار تسریع در 
 اتمام دو بانده کردن محور 

شیراز- لارستان- بندرعباس شد

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی حوزه معاونت استانداری 
و فرمانداری ویژه لارستان، معاون وزیر راه و شهرسازی و فرماندار ویژه 
و  راه  اداره کل  استحفاظی  حوزه  احداث  حال  در  پروژه های  از  لارستان 

شهرسازی لارستان بازید کردند.
منابع وزارت راه و شهرسازی  برنامه ریزی و مدیریت  امینی معاون  امیر 
فارس، جلیل حسنی  استانداری  معاون عمرانی  عنایت الله رحیمی  به اتفاق 
و  راه  مدیرکل  فرد  باقری  لارستان،  ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون 
علی اصغر  استانداری،  فنی  دفتر  سرپرست  میرزایی  لارستان،  شهرسازی 
مسئولین  دیگر  و  فرمانداری  امور عمرانی  و  برنامه ریزی  معاون  علی پور 
این شهرستان از پروژه های در حال احداث حوزه استحفاظی اداره کل راه 
این طرح ها  اجرای عملیات  از چگونگی  بازدید و  و شهرسازی لارستان 
اطلاع یافتند. معاون وزیر راه و شهرسازی ابتدا از جاده تل تل و ورودی 
بخش بیرم و تونل در حال احداث این منطقه دیدن کرد. در ادامه از محور 
شیراز - لارستان - بندر عباس و لاین دوم تونل وحدت این محور بازدید 

و دستورات لازم را صادر کرد.
در این بازدید فرماندار ویژه لارستان با تأکید بر اینکه سالانه میلیون ها 
مسافر از محور شیراز-لارستان و بندر عباس عبور می کند، گفت: باید هر 

چه سریع تر اجرای دو بانده شدن این محور به پایان برسد.
استان  این محور مسیری است که دو  اینکه  به  اشاره  با  حسنی همچنین 
جنوبی کشور را به هم متصل می کند، افزود: توجه ویژه به وضعیت بهبود 
این جاده، باعث کاهش آمار تصادف و جان باختگان این مسیر می گردد، 
البته طی سالیان اخیر اداره کل راه و شهرسازی لارستان در این محورها 
کارهای خوب و قابل قبولی را ارائه کرده است. همچنین توجه به قانون 

و با نصب دوربین در این محورها هم شاهد کاهش تصادفات بوده ایم.
وی ادامه داد: این محور که به بنادر جنوبی کشور وصل می شود و هرسال 
بیشتر از سال های قبل مورد استقبال مسافران بوده، یکی از پرترددترین 
طی  محورها  پرحادثه ترین  از  یکی  همچنین  و  فارس  استان  محورهای 
فصول مختلف سال است که تأمین اعتبار لازم موجب تسریع بخشیدن در 
اتمام پروژه می شود. فرماندار ویژه لارستان همچنین در خصوص ساخت 
لاین دوم تونل وحدت هم گفت: با بهره برداری از این تونل، دسترسی به 
بنادر جنوبی کشور تسهیل می شود و یک روان سازی خوب و راحتی در 

محور شیراز-لارستان -بندرعباس صورت می پذیرد.
امینی معاون برنامه ریزی و مدیرت منابع وزارت راه و شهرسازی نیز قول 

مساعد در جهت تأمین اعتباربخشی از هزینه های این طرح ها را داد.

نیریز
نواختن زنگ تئاتر تیر و کمان به دست 

محمود پاک نیت در نی ریز

محبوب کشور،  هنرمند  میزبان  اجرا  اولین روز  در  تیر و کمان  نمایش 
محمود پاک نیت و اساتید هنر نمایش ایران احمد سپاس دار، ناصر عدلو، 

علیرضا بازیار و سیداشرف طباطبایی بود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی و روابط عمومی 
قبل  پاک نیت  محمود  فارس،  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره کل 
از  به روی صحنه،  با حضور  بنوازد  را  نمایش  این  آغاز  زنگ  اینکه  از 
شهردار و شورای شهر و مسئولان نی ریز درخواست کرد تئاتر را حمایت 
کنند. وی گفت فرهنگ سازی از شهرسازی مهم تر بوده و تا زمانی که به 
فرهنگ در عرصه های مختلف ارج ننهیم سایر ساخت وسازها عبث خواهد 

بود چراکه فرهنگ اصل و زیربناست.
این چهره محبوب هنر ایران اینکه نی ریز سینما ندارد را مایه تأسف خواند 
و از مردم درخواست نمود با حضور خود در سالن های تئاتر فرزندان خود 

را با تئاتر و سینما آشتی دهند.
وجود  و  شهر  قدمت  از  و  سفرکرده  نی ریز  به  که  است  بار  اولین  وی 
این همه مواریث فرهنگی تاریخی از عالمان و هنرمندان آن، ابراز تعجب 
کرده است و به همین خاطر تأکید بر فعالیت بیشتر هنری و صیانت از 
آنان نمود. گفتنی است: نمایش تیر و کمان توسط سیداشرف طباطبایی 
و  آداب ورسوم  بیان  به  و کارگردانی شده که  نگارش  نی ریزی  هنرمند 
احوالات گذشته نی ریز می پردازد. از تاریخ ۷ آذرماه لغایت ۲۲ آذر به 

مدت ۱۵ روز در محل سالن آمفی تئاتر به روی صحنه خواهد بود.

آباده
افتتاح ایستگاه مطالعه دانشگاه پیام نور آباده

 

 
اداره  رئیس  شیبانی  عرب  نور،  پیام  دانشگاه  رئیس  میرزا نیا  حضور  با 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و اعضای هیئت علمی دانشگاه پیام نور، ایستگاه 

مطالعه ی دستاوردهای پژوهشی هیئت علمی این دانشگاه افتتاح شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی و روابط عمومی 
افتتاح  میرزا نیا در آیین  فارس،  استان  اسلامی  ارشاد  اداره کل فرهنگ و 
ایستگاه مطالعه دانشگاه پیام نور اظهار داشت: بسیار خرسندیم که شهرستان 
آباده گامی بزرگ را برای ترویج فرهنگ کتاب و کتاب خوانی برداشته و 
آن نامزدی برای پایتخت کتاب ایران در سال ۹۷ است که با تلاش های 
ریاست اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی و دیگر مسئولین شهر این امر محقق 
خواهد شد. وی هدف از ایجاد ایستگاه مطالعه را ترویج فرهنگ تحقیق، 
پژوهش و مطالعه در سطح دانشجویان و جوانان عنوان کرد و افزود: ما با 
افتتاح ایستگاه مطالعه در این دانشگاه سعی بر معرفی آثار و دستاوردهای 
هیئت علمی داشتیم که ثمره ی سال ها تحقیق و پژوهش این عزیزان است 
و با توجه به اینکه آباده نامزد پایتخت کتاب ایران است بهترین زمان 
این ایستگاه را در این بازده زمانی قراردادیم که مقارن با نمایشگاه کتاب 
استانی نیز است و امید است پایتخت کتاب ایران پتانسیلی قوی برای رشد 

استعدادهای نهفته ی شهرستان آباده باشد.
این  در  آباده  اسلامی  ارشاد  فرهنگ  اداره  رئیس  شیبانی  علی اکبر عرب 
برنامه نیز ضمن تقدیر از زحمات رئیس دانشگاه پیام نور آباده که نامزدی 
پایتخت کتاب ایران را در اولویت کاری خود قرار داده اند بیان داشت: 
یکی از اهداف و اولویت های مهم وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در طی 
۶ سال اخیر راه اندازی پایتخت کتاب در راستای ترویج فرهنگ مطالعه در 
بین شهرهای مختلف ایران بوده که آباده نامزدی پایتخت کتاب ایران را 
در سال ۹۷ پذیرفته که به یاری خدا این امر با حمایت کلیه دستگاه های 

اجرایی شهرستان و مسئولین بلندپایه شهر انجام خواهد پذیرفت.
با  فقط  کتاب  پایتخت  اینکه  بابیان  آباده  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیر 
ارائه ی طرح های  بود گفت:  امکان پذیر خواهد  ارائه ی طرح های خلاقانه 
خلاقانه و نو گامی مؤثر در راستای طرح پایتخت کتاب ایران است و ما 
در این برنامه، پذیرای طرح های هیئت علمی دانشگاه پیام نور آباده هستیم 

و از طرح های این اساتید بزرگوار استقبال می کنیم.
کتب  و  تحقیقاتی  و  پژوهشی  دستاوردهای  مطالعه  ایستگاه  پایان  در 
منتشرشده از آثار هیئت علمی دانشگاه پیام نور آباده افتتاح و رونمایی شد.

کوار
معاون بنیاد مسکن فارس:

طرح های عمران روستایی چرخه ای کامل از 
محرومیت زدایی است

معاون بنیادمسکن فارس گفت: طرح های عمران روستایی چرخه ای کامل 
از محرومیت زدایی است.

فارس،  بنیادمسکن  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
مصطفی هاشمی معاون عمران روستایی بنیادمسکن فارس به همراه دهقان 
این شهرستان  در  روستایی  عمران  از طرح های  فرماندار شهرستان کوار 
بنیادمسکن شهرستان کوار  مدیر  خالقداری  برنامه  این  در  دیدن کردند. 
و همتی بخشدار بخش مرکزی کوار و تعدادی از مسئولین محلی حضور 

داشتند و از روستای فرود شهرستان کوار بازدید به عمل آمد.
دهقان فرماندار شهرستان کوار در این بازدید خواستار اجرای طرح های 
در  کارآفرینی  و  اشتغال  افزایش  و  شد  مناطق  این  در  روستایی  توسعه 
مناطق روستایی شد و بیان داشت: فعالیت های عمرانی و رونق آن نقش 
مهمی در ایجاد اشتغال دارد، انتظار می رود در این مناطق به طور فعال و 
بتوان به وظایف خدمت به مردم عمل کرد تا شاهد برطرف شدن  پویا 

نقاط ضعف در حوزه اشتغال و توسعه روستایی باشیم.
فرماندار شهرستان کوار همچنین بر لزوم روان سازی روند اعطای تسهیلات 
بانکی برای مقاوم سازی این مناطق تأکید کرد و بر اعطای تسهیلات بیشتر 
با نظارت کامل تأکید کرد و گفت: تلاش شود تا پتانسیل های موجود 
را جذب نمود و سرمایه گذاری و به دنبال آن  اشتغال زایی را به حداکثر 
رسانیم. دهقان همچنین به نقش ایجاد مشاغل روستایی و کوچک و کمک 
نمود:  اظهار  و  خواند  مؤثر  بسیار  را  آن  و  پرداخت  آن  روان سازی  به 
مشاغل کوچک شاید به نظر کوچک و جزئی بشمار آید ولی توجه ویژه 
به این مقوله می تواند کمک قابل توجهی به کاهش نرخ بیکاری در سطح 

شهرستان و توسعه روستایی به عمل آورد.
اینکه  بابیان  نیز  فارس  استان  بنیادمسکن  روستایی  عمران  معاون 
مأموریت  و  اصلی  مؤلفه های  از  روستایی  توسعه  و  محرومیت زدایی 
این  در  مختلف  سال های  در  فارس  استان  گفت:  است  بنیادمسکن 
عرصه به خوبی ورود کرده است، هر جا شرایط ایجاب کند بنیادمسکن 
برای  بنایی  زیر  اقدامات  روستایی  توسعه  چرخ  درآوردن  گردش  به  با 

مقاوم سازی و توسعه انجام داده است.

لامرد
سرپرست جهاد کشاورزی لامرد:

خسارت های کشاورزی سال های 94-96 
پرداخت می شود

سرپرست جهاد کشاورزی لامرد از پرداخت  خسارت های کشاورزی سال 
۹۴ تا ۹۶ به کشاورزان این شهرستان خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل جهاد کشاورزی 
استان فارس، محمدصادق فانی سرپرست جهاد کشاورزی شهرستان لامرد 
بیمه کشاورزی شهرستان های  برگزاری جلسه کارگروه  از  در گزارشی 
با پیگیری های صورت گرفته و با حضور مسئولین  لامرد و مهر گفت: 
بیمه صندوق کشاورزی فارس،  بیمه کشاورزی کشوری، مدیر  صندوق 
نهادهای  و  ادارات  کارشناسان  مهر،  و  لامرد  شهرستان های  فرمانداران 
جلسه  کشاورزی  بخش  بهره برداران  از  تعدادی  و  کشاورزی  با  مرتبط 

کارگروه بیمه کشاورزی تشکیل شد.
به  مهر  و  لامرد  شهرستان های  بودن  مجزا  بر  جلسه  این  در  افزود:  فانی 
لحاظ موقعیت جغرافیایی تأکید شد و دلایل عدم رغبت کشاورزان نسبت 
سرپرست  شد.  پیگیری  خواستار  و  بیان  کشاورزی  محصولات  بیمه  به 
دلایل  که  شد  تأکید  جلسه  این  در  داشت:  بیان  لامرد  کشاورزی  جهاد 
عدم پرداخت خسارت تنش گرمایی سال 95-94، عدم پرداخت خسارت 
عدم   ،95-96 سیل  خسارت  پرداخت  عدم   ،95-96 سال  سرمازدگی 
بیمه  مهر،  و  لامرد  جنوبی  شهرستان های  برای  خشک سالی  بیمه  لحاظ 
گوجه فرنگی با توجه به داشتن دو تاریخ کاشت در منطقه، بیمه دام و طیور 
و بیمه مراتع است که مورد تأیید حاضرین واقع و تصمیمات لازم در این 
زمینه اتخاذ شد. محمدصادق فانی همچنین گفت: این جلسه نتایج خوبی 
از  برداشت که می توان  مهر در  جهت کشاورزی در شهرستان لامرد و 
مصوباتی نظیر پرداخت غرامت معادل 7 میلیارد ریالی تنش گرمایی سال 
96-95، تأیید خسارت سیل 96، تأیید سرمازدگی سال 95، برقراری بیمه 
پایلوت،  به صورت  زراعی  محصولات  پایه  بیمه نامه های  در  خشک سالی 
برقراری بیمه کشت اول گوجه فرنگی در مردادماه از سال آینده با تعرفه 
تأیید  به شرط  قرار دادن کشت هندوانه  قبل، تحت پوشش  بیمه نامه سال 
تاریخ کشت از طرف مرکز تحقیقات و نیز اولویت دو شهرستان لامرد و 

هر در نقد شدن اوراق بیمه محصول کلزا نام برد.

استان بوشهر
خط ریلی شیراز به جم و عسلویه

 اجرایی می شود

 
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: خط ریلی شیراز - جم - عسلویه پس 

از انتخاب سرمایه گذار اجرایی می شود. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری جم خیرالله 
خادمی در بازدید از پروژه های راهسازی جم استان بوشهر افزود: طراحی 
خط ریلی شیراز -جم - عسلویه پایان یافته و در اکنون در مرحله جذب 

سرمایه گذار و فاینانس خارجی برای آغاز عملیات اجرایی قرار دارد.
وی یادآور شد: یکی از محورهای اصلی در توسعه سواحل دریای عمان و 
خلیج فارس، راه ساحلی خوزستان به سیستان و بلوچستان است که به عنوان 
توسعه  در  مهمی  نقش  و  مطرح  کشور  حمل ونقل  یک  شماره  کریدور 

سواحل جنوب کشور دارد.
کیلومتر   760 و  هزار  یک  بزرگراهی  کریدور  این  طول  افزود:  خادمی 
است که استان های بوشهر، هرمزگان، سیستان و بلوچستان و خوزستان از 
آن بهره مند می شوند و 400 کیلومتر از این کریدور در استان بوشهر قرار 
دارد. وی با اشاره اینکه طبق برنامه ریزی دولت، این کریدور به مدت 4 
این  داشت: 60 درصد کل  اظهار  می رسد  بهره برداری  به  و  تکمیل  سال 
کریدور به صورت اتوبان اجرایی شده و 40 درصد باقی مانده نیز تا چهار 

سال آینده به اتمام می رسد.
مدیرعامل شرکت توسعه زیرساخت و حمل ونقل کشور با اشاره به بازدید 
از این محور در جنوب استان بوشهر گفت: در استان بوشهر فقط دونقطه 
از کریدور باقی مانده که یکی در انتهای استان به سمت هرمزگان و به 
طول 27 کیلومتر است و ظرف 6 ماه آینده به اتمام می رسد و دیگری 
نیز بخش های کوچکی مسیر بوشهر به دیلم در شمال استان است که طی 
کریدور  این  اجرای  با  افزود:  خادمی  می رسد.  اتمام  به  آینده  سال  یک 
بزرگراهی، شرایط برای توسعه مراکز جمعیتی، صنعتی و نفتی ساحلی و 

جنوب فراهم می شود.
خیرالله خادمی به کریدور بزرگراهی شمال به جنوب کشور اشاره کرد و 
گفت: یکی از مسیرهای مهم منتهی به کریدور ساحلی، مسیر فیروزآباد-
جم-عسلویه است که به عنوان بخشی از کریدور شمال به جنوب مطرح 

است و نقش مهمی در حمل ونقل جاده ای کشور دارد.
وی افزود: برای تبدیل این مسیر به بزرگراه با دستور وزیر راه، پیگیری 
لازم انجام می شود و تلاش می کنیم از ظرفیت نفت و گاز هم در اجرا و 
انرژی  پایتخت  به  ارتباطی مرکز کشور  به عنوان خط  تکمیل پروژه که 

محسوب می شود بهره ببریم.
خادمی اظهار داشت: در فیروزآباد استان فارس نیز، عملیات اجرایی بخشی 
از کریدور شیراز به جم اجرایی می شود و امیدواریم هر چه زودتر ادامه 

این مسیر به سمت شهرستان جم نیز اجرایی شود.
وی با اشاره به بازدید از راه ریز به سرچشمه در شهرستان جم نیز گفت: 
در راستای رفع نیازهای مردمی در شهرستان جم، با برنامه ریزی انجام شده 
تا  می شود  انجام  روستایی  راه های  اعتبارات  محل  از  لازم  اعتبار  تزریق 

پروژه هر چه زودتر به بهره برداری برسد.

وی به راه ریز- دژگاه به عنوان یکی از مطالبات مردم بخش ریز اشاره 
تلاش  که  است  جدیدالاحداث  پروژه های  از  مسیر  این  گفت:  و  کرد 

می کنیم با استفاده از منابع ملی و اعتبارات استانی فعال شود.
کرد  امیدواری  اظهار  دولت  مالی  محدودیت های  به  اشاره  با  خادمی 
پروژه های راهسازی شهرستان جم با تخصیص اعتبار به نحو مطلوب و با 

سرعت مناسب اجرا و به بهره برداری برسد.

استان هرمزگان 
معاون استاندار هرمزگان:

اولویت نخست بخش کشاورزی تکمیل 
زنجیره ارزش است

معاون سیاسی امنیتی استانداری هرمزگان گفت: اولویت نخست سازمان 
جهاد کشاورزی استان باید تکمیل زنجیره ارزش در بخش کشاورزی که 

شامل تولید، فرآوری، بسته بندی و فروش است، باشد.
به گزارش ایرنا، بهروز اکرمی در مراسم معرفی و تودیع رئیس سازمان 
جهاد کشاورزی هرمزگان افزود: در بخش کشاورزی در حوزه های زیادی 
زنجیره ارزش کامل نیست و تا این زنجیره اصلاح نشود ما نمی توانیم از 

هر بخش اقتصادی در هرمزگان به نفع اقتصاد استفاده کنیم.
وی بیان داشت: اولویت دوم در بخش کشاورزی، مدیریت منابع آبی در 
هرمزگان است و رفع معضل خشک سالی و مدیریت منابع آبی صرفاً یک 
کار دولتی نیست که بتوان با تصمیم های دولتی حل کرد بلکه رفع این 

مسئله نیازمند همکاری دولت و بخش خصوصی است.
نوسازی  و  بازسازی  اصلاح،  هرمزگان،  استانداری  امنیتی  سیاسی  معاون 
باغ ها و مزرعه های کشاورزی را از دیگر اولویت های بخش کشاورزی 
عنوان کرد و گفت: محصول های باغی و زراعی هرمزگان نیاز به بازسازی 
با مشارکت دولت و بخش خصوصی  و نوسازی دارد که در این زمینه 

گام هایی برداشته شده که باید کامل تر شود.
مغفول  و  استفاده  بدون  ظرفیت های  کشاورزی  حوزه  در  افزود:  اکرمی 
فراوانی دیده می شود که نیاز است این ظرفیت ها را شناسایی و به سرانجام 
باید  کشاورزی  محصولات  سازی  برند  اینکه  به  اشاره  با  وی  رساند. 
محصولات  بخواهیم  اگر  گفت:  باشد،  کشاورزی  جهاد  کار  دستور  در 
حاجی آباد  پیارم  خرمای  رودان،  لیموترش  ازجمله  هرمزگان  کشاورزی 
و نارنگی سیاهو در سطح ملی و بین المللی شناخته شود و به ارزش افزوده 

دست یابیم نیازمند برند سازی این محصولات هستیم. 
اکرمی خاطرنشان کرد: استان هرمزگان در بخش های صنعتی، دریانوردی، 
گردشگری، تجاری و کشاورزی دارای ظرفیت های بالایی است که باید 
بکار  استان  پیشرفت  و  توسعه  راستای  در  و  شناسایی  را  ظرفیت ها  این 
گیریم. وی در پایان خاطرنشان کرد: استانداری هرمزگان طرح ارزیابی 
دستور  در  شهرستان ها  فرمانداران  توسط  را  اجرایی  دستگاه های  مدیران 
ارزیابی مدیریت جهاد کشاورزی  کار قرار داده است که طبق آخرین 

هرمزگان جز سه مدیر اجرایی برتر در استان شناخته شد.
در این نشست از خدمات ارزنده ناصر حیدری پوری رئیس سابق سازمان 
جهاد کشاورزی هرمزگان قدردانی و علی باقر زاده همایی به عنوان رئیس 

جدید این سازمان معرفی شد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
معاون توسعه ورزش و جوانان کهگیلویه و بویراحمد:

نبود اسپانسر و اعتبار مهم ترین مشکل 
ورزش بانوان است

بویراحمد در  حکمتی اصل معاون توسعه ورزش و جوانان کهگیلویه و 
نشست با نایب رئیسان هیئت های بانوان بر ظرفیت و پتانسیل موجود در 
ورزش  مشکل  مهم ترین  را  اعتبار  و  اسپانسر  نبود  و  کرد  تأکید  بانوان 

بانوان دانست.
و  خبری  پایگاه  و  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بویراحمد،  و  کهگیلویه  استان  جوانان  و  ورزش  کل  اداره  اطلاع رسانی 
بویراحمد در  حکمتی اصل معاون توسعه ورزش و جوانان کهگیلویه و 
نشست با نایب رئیسان هیئت های بانوان بر ظرفیت و پتانسیل موجود در 
ورزش  مشکل  مهم ترین  را  اعتبار  و  اسپانسر  نبود  و  کرد  تأکید  بانوان 
بانوان دانست. معاون توسعه ورزش کهگیلویه و بویراحمد بر استفاده از 

ظرفیت ها و پتانسیل ورزش بانوان استان تأکید کرد.
احمد حکمتی اصل معاون توسعه ورزش در نشست نایب رئیسان هیئت های 
استانی که با حضور علوی مدیرکل ورزش و جوانان استان برگزار شد بر 

استفاده از ظرفیت و پتانسیل های بالقوه ورزش بانوان تأکید کرد.
با  از حوزه ورزش آقایان  فعال تر  استان را  بانوان  حکمتی اصل، ورزش 
توجه به کسب مدال ذکر کرد و از اختصاص 30 درصد از بودجه هیئت ها 

به بخش بانوان خبر داد.
معاون توسعه ورزش کهگیلویه و بویراحمد عدم بودجه و نبود اسپانسر و 
حامی مالی در ورزش بانوان را یکی از معضلات دانست و خواستار حل 
مشکلات فرهنگی خانواده در خصوص حضور بانوان در میادین ورزشی 
شد. این مقام مسئول از راه اندازی 160 باشگاه ورزشی در بخش آقایان 
و 30 باشگاه ورزشی در بخش بانوان در استان خبر داد و خواستار تلاش 

بیشتر نایب رئیسان در افزایش بیمه ورزشکاران سازمان یافته شد.
وی در ادامه بر تعامل بیشتر نایب رئیسان هیئت های استانی با نایب رئیسان 
عمومی  روابط  و  همگانی  و  قهرمانی  حوزه های  اداره کل،  فدراسیون ها، 
مدیرکل  مثبت  و  ویژه  نگاه  با  امیدواری کرد  اظهار  و  تأکید،  اداره کل 
در  بانوان  پوشان  ملی  و  قهرمانان  شاهد حضور  استان  جوانان  و  ورزش 
تیم ها، رقابت های بین المللی و بازی های آسیایی جاکارتای اندونزی باشیم.
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صفحه ارسال مجدد کانکس از طرف بنیاد آیت الله حق شناس )ره( جهرم به مناطق 
زلزله زده کرمانشاه

به دنبال ارسال ۸ کانکس از جهرم به مناطق زلزله زده نیز با مراجعه خیران یک کانکس دیگر جهت زلزله زدگان تهیه شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه جهرم، پیش ازاین نیز ۸ کانکس اهدایی نمازگزاران امامزاده اسماعیل )ع( جهرم و 
اعضای بنیاد آیت الله حق شناس جهرم به مناطق زلزله زده ارسال شد. رئیس گروه معارف اسلامی دانشگاه آزاد جهرم ضمن تشکر از خیرین 
به  با رساندن مجدد کانکس ها  تا  ارسال کانکس همچنان در حال جمع آوری است  تهیه  اضافه کرد: کمک های خودجوش مردمی جهت 
هم وطنان زلزله زده به خصوص در روستاها بتوانیم گوشه کوچکی به التیام زخم های آنان بپردازیم. گفتنی است این کانکس ها در ابعاد ۳ در 
۲.۴۰ با اسکلت قوطی ۴ در ۴ و شاسی تیرآهن ۱۴ با پوشش داخلی پی وی سی و عایق یونولیت ۴ سانتی بوده و کف آن ام دی اف ۱۶ میل 

است. و با در و پنجره آلومینیوم و برق کشی کامل است.


